
Ansvarlig Referat lokalrådsmøde den 7. maj 2012

1.  Godkendelse af seneste referat

Referatet af seneste møde blev godkendt.

2.  Konstitueringsaftale

Lokalrådet havde efter årsmødet konstitueret sig således, at Erling fortsætter som 
formand, Eddie fortsætter som kasserer, og Kim som sekretær.

3.  Orientering fra udvalgene

Natur- og fritid

Genslyngning af Bording Å

- Møde med lodsejerne holdt med god respons.

- Statuskonsulentfirma via kommune

- Pressemøde holdes

Status på natursti til Bording Kirkeby

- Resterende midler hjemsøges.

- Evt. midlertidigfinansieringsproblematik blev drøftet.

- Stien kan føres gennem mindemund.

Planetsti - forslag undervejs til planetsøjler og sol ved fjernvarmeværk

Hundeskov - Brogesvej eller vestskov - begge er kommunalt ejede.

Arbejdet med lokalplan 225 afventer beslutning om placering af genslyngning af å.
Der er indkommet henvendelse fra rideklubben. Lindvig besvarrer, atførst når 
placering af å ligger fast, vil arbejdet kunne begyndes, hvorefter områdets 
interessenter blive inddraget.

Byudvikling

Projekt med dagligvarebutik er blevet udarbejdet og præsenteret i pressen.

Generelt afventer byudviklingen foreslagene fra Realdania-projektet. Flere 
medlemmer fra lokalrådet deltager heri.

Trafik

Succeshistorie med klippekortautomat.

Ådalsvænget - det vides ikke, hvorfor byskiltet ikke er flyttet endnu.

Der har været foretaget trafikmåling ved Klocksvej - men den er uanvendelig, fordi 
jernbaneoverskæringen var spærret på det tidspunkt.
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Der er fælles fodslag mellem grundejerforening, hallens bestyrelse og lokalrådet om 
fartsænkning.
Bredgades belægning ødelægges af lastbiler på fortov. Måske skalder ske 
beplantning med træer ifbm Realdania-projektet.
Lokalrådet bør gå videre med toghastigheds-problematikken, herunder forsøge at 
tagesagen op med politikkere fx Mogens Jensen.

4.  Realdania

Lokalrådet deltager i projektet.

1. juni sker der fremlæggelse for"Portnergruppen"

Til august præsentation for hele byen af det samlede projekt.

5.  Eventuelt

30/6 holdes der broløb på motorvejen.

Næste møde 18/6 kl. 19.00
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